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Sporządzono: 16.04.2025

Protokół z sesji

XII Sesja Rady Gminy w Warnicach
data posiedzenia: 27-03-2025

miejsce posiedzenia: Dom Strażaka w Warnicach

Porządek obrad

Otwarcie obrad.1.
Stwierdzenie quorum.2.
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.3.
Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.4.
Przyjęcie wyciągu z protokołu XI Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 lutego 2025 r.5.
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024.6.
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Warnice na lata7.
2022-2024 za rok 2024.
Sprawozdanie z działalności GKRPA w Warnicach za 2024 r.8.
(Projekt Nr 13/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.9.
(Projekt Nr 14/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy10.
Warnice na lata 2025-2032.
(Projekt Nr 15/2025) Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat za11.
pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym
przechowywany jest pieniądz elektroniczny.
(Projekt Nr 16/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami12.
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Warnice w 2025 r.
(Projekt Nr 17/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania13.
Rodziny Gminy Warnice” na lata 2025- 2027.
Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.14.
Zamknięcie obrad.15.

Wykaz głosowań

Zmiana porządku obrad poprzez wykreślenie pkt. 5 - Informacja na temat stanu dróg1.
powiatowych na terenie gminy Warnice. (2025-03-27 12:15:21)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie wyciągu z protokołu XI Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 lutego 2025 r. bez2.
odczytania. (2025-03-27 12:27:00)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
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Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024. (2025-03-273.
12:28:07)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Warnice na4.
lata 2022-2024 za rok 2024. (2025-03-27 12:29:20)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.5.
(2025-03-27 12:31:06)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej6.
Gminy Warnice na lata 2025-2032. (2025-03-27 12:32:15)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat za7.
pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym
przechowywany jest pieniądz elektroniczny. (2025-03-27 12:34:39)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
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Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami8.
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Warnice w 2025 r.
(2025-03-27 12:35:58)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy9.
Warnice” na lata 2025- 2027. (2025-03-27 12:46:41)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Maciej Banicki; Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Michał
Kusy; Patryk Kwapisz; Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier;
Bogdan Skoczek; Urszula Sroka; Ryszard Staszewski; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Ad. 1. Otwarcie obrad.

Obrady XII Sesji Rady Gminy o godz. 12.07 otworzył Przewodniczący Rady Gminy Warnice Pan Marek
Brodowski. 

W obradach uczestniczyli: 

-Wójt Gminy Warnice Pan Grzegorz Nizio, 

-Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska,

-Skarbnik Gminy Warnice Pani Katarzyna Walerowska, 

-Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska, 

-p.o. Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Nina Gronczewska,

-pracownicy Urzędu Gminy w Warnicach: pracownik ds. obsługi biura Rady Pani Emilia Knap oraz
pracownik ds. sportu Pan Ireneusz Rożuk. 

W obradach uczestniczyli również:

-Sołtysi Gminy Warnice, 

-Radni Powiatowi: Pani Teresa Suliga oraz Pan Jan Chmielewski. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący poinformował, że w obradach bierze udział 14 radnych, stwierdzając jednocześnie
quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 
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Nieobecny był Radny p. Grzegorz Pieńkowski.

Ad. 3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

Z uwagi na fakt nieobecności przedstawicieli Starostwa Powiatowego Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz
Nizio zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie pkt. 5 - Informacja na temat stanu
dróg powiatowych na terenie gminy Warnice.

Przewodniczący Rady wniosek pod głosowanie.W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem
wniosku głosowało 14 radnych,  0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. Uchwała została podjęta
jednogłośnie.

Porządek obrad XII Sesji Rady Gminy w Warnicach z dnia 27 marca 2025 r. przed zmianą.

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

4. Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.

5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie gminy Warnice.

6. Przyjęcie wyciągu z protokołu XI Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 lutego 2025 r.

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024.

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Warnice na lata
2022-2024 za rok 2024.

9. Sprawozdanie z działalności GKRPA w Warnicach za 2024 r.

10. (Projekt Nr 13/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.

11. (Projekt Nr 14/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Warnice na lata 2025-2032.

12. (Projekt Nr 15/2025) Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat za
pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany
jest pieniądz elektroniczny.

13. (Projekt Nr 16/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Warnice w 2025 r.

14. (Projekt Nr 17/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania
Rodziny Gminy Warnice” na lata 2025- 2027.

15. Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.

16. Zamknięcie obrad.

Pozostałe punkty obrad otrzymują następujące po sobie numery.
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Ad. 4. Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio przedstawił informację międzysesyjną oraz omówił sprawy
bieżące Gminy Warnice. Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Brak pytań.

Ad. 5. Przyjęcie wyciągu z protokołu XI Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 lutego 2025 r.

Przewodniczący Rady poddał wyciąg z protokołu XI Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 27 lutego 2025 r.
pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem wyciągu z protokołu bez odczytania głosowało
14 radnych,  0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Wyciąg z protokołu został przyjęty jednogłośnie, bez odczytywania.

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w sprawie
Sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2024.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie.W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych,  0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Warnice
na lata 2022-2024 za rok 2024.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w sprawie
Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Warnice na lata 2022-2024
za rok 2024.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych,  0 głosów



6

przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności GKRPA w Warnicach za 2024 r.

Brak pytań.

Ad. 9. (Projekt Nr 13/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na
rok 2025.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 10. (Projekt Nr 14/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 11. (Projekt Nr 15/2025) Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i
opłat za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na
którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny.
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Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio zabrał głos i podkreślił, że proponowane rozwiązanie jest
ważnym krokiem w kierunku naszych mieszkańców i stanowi bezpośrednią odpowiedź na ich
potrzeby. Zaznaczył, że przyjecie tej uchwały znacząco usprawni funkcjonowanie urzędu oraz, co
najważniejsze, ułatwi życie osobom, które w trudnych sytuacjach nie powinny być obciążone
dodatkowymi formalnościami. Zaapelował do Radnych o poparcie tego projektu uchwały, ponieważ
jego poparcie będzie wyrazem wspólnego dążenia do rozwoju gminy i jeszcze lepszej współpracy z
mieszkańcami.Podkreślił, że urząd powinien działać przede wszystkim dla dobra obywateli.  

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym
instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 12. (Projekt Nr 16/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Warnice w 2025 r.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Warnice w 2025 r.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy (godz. 12.37).

Wznowienie obrad godz. 12.45.

Ad. 13. Projekt Nr 17/2025) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu
Wspierania Rodziny Gminy Warnice” na lata 2025- 2027.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Warnice” na lata 2025- 2027.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 0
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 14. Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.

Radny p. Maciej Banicki zapytał o dalsze plany dot. pękniętej ściany garaży przy szkole w Warnicach.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio odniósł się do pytania, informując, że po otrzymaniu zgłoszenia
od Pani Dyrektor udał się na miejsce. Teren został zabezpieczony taśmą, aby uczniowie nie mieli do
niego dostępu. W przyszłym tygodniu planowane są oględziny przez firmę remontową, która określi
zakres niezbędnych prac. Podkreślił, że budynek, jego zdaniem, od dawna nie powinien już
funkcjonować, jednak skoro jest potrzebny, konieczne jest jego zabezpieczenie. Zaznaczył również, że
organizacja prac wymaga czasu, ponieważ wykonawcy nie są dostępni natychmiast. W związku z tym
poprosił Panią Dyrektor o bieżące monitorowanie sytuacji i zapewnił, że remont zostanie
przeprowadzony priorytetowo.

Radny p. Patryk Kwapisz zapytał o temat pobocza na odcinku Warnice - Dębica. Stwierdził, że zarośla
na poboczach zostały usunięte jednak w dalszym ciągu problemem są ubytki w nawierzchni, co
znacznie utrudnia mijanie się pojazdów. Poprosił o podjęcie działań w tym temacie.  

Kolejne pytanie Radnego dot. dojazdu do stadionu w Warnicach, gdzie na drodze występują koleiny i
dostęp do stadionu jest utrudniony. 

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio odpowiedział, że wcześniej nie otrzymał informacji o
konieczności wyrównania drogi do stadionu w Warnicach. Zaznaczył jednak, że prace zostaną
przeprowadzone równolegle z remontem prowadzonym przez Zarząd Dróg Wojewódzkich przy
cmentarzu, gdy dostępny będzie odpowiedni sprzęt, aby zminimalizować koszty.

Odniósł się również do drugiego pytania stwierdzając, że sprawa poboczy zostanie skierowana do
Starostwa Powiatowego. Poprosił o zabranie głosu Radnego Powiatowego p. Jana Chmielewskiego i
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odniesienie się do planów dotyczących tych inwestycji. 

Radna Powiatowa p. Teresa Suliga zabrała głos i podkreśliła, że wspomniana droga była wielokrotnie
zgłaszana do naprawy, jednak do tej pory nie została wykonana zgodnie z oczekiwaniami. Następnie
podziękowała p. Alicji Bakun, Sołtys Sołectwa Wierzbno, podkreślając jej determinację i
zaangażowanie w sprawy lokalnej społeczności. Zwróciła uwagę na jej wytrwałość w kontaktach z
powiatem, mimo początkowych trudności i ignorowania jej osoby. Dzięki jej staraniom udało się
doprowadzić do zakupu tłucznia, który zostanie rozplantowany przez rolników z Wierzbna.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio odniósł się do słów p. Teresy Suligi i zaangażowania Pani
Sołtys, doceniając jej starania, jednak jednocześnie zaapelował do radnych i sołtysów o uwzględnianie
roli gminy w rozmowach dotyczących priorytetów remontów dróg powiatowych. Podkreślił, że wszelkie
inicjatywy powinny być skoordynowane z urzędem, aby uniknąć sytuacji, w której lokalne działania
kolidują z długoterminowymi planami gminy. Zwrócił uwagę, że dwa transporty tłucznia przeznaczone
na drogę powiatową Wierzbno - Koszewo, mogą negatywnie wpłynąć na realizację kluczowych
inwestycji drogowych, takich jak skrzyżowanie w Starym Przylepie, które jest priorytetem ze względu
na bezpieczeństwo mieszkańców. Zaznaczył, że nie kierują nim podziały polityczne, a jedynie chęć
współpracy i ustalania wspólnych priorytetów w zakresie infrastruktury drogowej na terenie Gminy
Warnice.

Radny p. Paweł Piwoni zapytał Radnych Powiatowych co oznaczają znaki ustawione na drodze Stary
Przylep i dalsze plany w tym temacie.

Radny Powiatowy p. Jan Chmielewski  zabrał głos i podkreślił znaczenie dróg powiatowych,
zaznaczając, że ich stan jest dla niego priorytetem. Wspomniał, że temat ten był wielokrotnie
poruszany i że wraz z innymi członkami zarządu będzie dążył do zwiększenia zakresu prac
naprawczych. Omówił planowane remonty, w tym remont drogi w Wierzbnie oraz skrzyżowania w
Starym Przylepie. Powiedział, że kwestia dróg powiatowych będzie omawiana na kolejnym spotkaniu,
gdzie obecny będzie dyrektor odpowiedzialny za te inwestycje, co da możliwość zadania dodatkowych
pytań. Następnie odniósł się do dróg gminnych, pytając Wójta o konkretne odcinki przeznaczone do
naprawy. 

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio przedstawił szczegółowo plan prac naprawczych na drogach
gminnych. Podkreślił również współpracę z sołectwami  w zakresie organizacji zakupu i transportu
tłucznia do naprawy dróg. Wskazał, że sołtysi i rolnicy mają wpływ na wybór priorytetowych dróg
wymagających naprawy, zwłaszcza tych istotnych dla dojazdu do kluczowych miejsc,  jak również pól i
gospodarstw. Podkreślił również, że gmina będzie starać się pozyskać dodatkowe środki na realizację
inwestycji drogowych.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio poprosił jeszcze o możliwość zabranie głosu. Odniósł się do
tematów poruszonych na poprzedniej sesji przez Radnego p. Ryszarda Staszewskiego. 

Wójt wyjaśnił, że naprawa drogi gminnej w Przysiółku została przeprowadzona, jednak wcześniejsze
warunki atmosferyczne nie pozwalały na wykonanie prac. Podkreślił, że środki publiczne muszą być
wydatkowane racjonalnie, aby uniknąć sytuacji, w której naprawa musiałaby być szybko ponawiana.

Odnośnie odpadów rolniczych, w tym folii po nawozach wyjaśnił, że obowiązujące przepisy nie
nakładają na gminę obowiązku odbioru tego rodzaju odpadów. Zaznaczył, że gmina nie może
traktować działalności rolniczej w sposób uprzywilejowany względem innych rodzajów działalności
gospodarczej. Poinformował, że odbiór folii nadal realizują firmy zewnętrzne, a koszty tej usługi
ponoszą rolnicy.
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Odnosząc się do zarzut złego potraktowania mieszkańca przez pracownika urzędu podkreślił, że
pomimo upływu czasu osoba ta nie zgłosiła się do urzędu, a przeprowadzone rozmowy z
pracownikami nie potwierdziły takiego incydentu. W związku z tym zaapelował o wyjaśnienie sprawy
lub sprostowanie zarzutu.

Radny p. Ryszard Staszewski odparł, że odbyło się spotkanie w obecności Pani Sołtys na którym padł
taki zarzut wobec pracownika, a Pani, która została źle potraktowana przez pracownika pojawi się w
urzędzie gminy lub napisze oświadczenie, w którym wskaże osobę winną. Wyraził również
niezadowolenie z naprawy drogi w Przysiółku.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio odparł, że Radny został poinformowany o kosztach naprawy
drogi w Sołectwie Przysiółek, które wynoszą około 1,5 mln zł i przekraczają obecne możliwości
budżetowe gminy. Dotychczas, zgodnie z wcześniejszymi zobowiązaniami, wykonano dokumentację o
wartości 40 tys. zł. Wskazał, że gmina na bieżąco reaguje na zgłaszane potrzeby związane ze stanem
infrastruktury drogowej, czego przykładem są dotychczasowe działania, takie jak naprawa ubytków
nawierzchni oraz poprawa widoczności. Radny został zachęcony do zgłaszania dalszych potrzeb w
trybie bieżącym, bez konieczności oczekiwania na kolejne posiedzenia sesji.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio poinformował, że w ostatnim czasie miało miejsce niefortunne
zdarzenie - wieloletnia pracownica Ośrodka Pomocy Społecznej uległa poważnemu wypadkowi, w
wyniku którego doznała obrażeń wymagających długotrwałej rehabilitacji i znacznych nakładów
finansowych. Zwrócił się z serdeczną prośbą o pomoc i wsparcie dla rodziny p. Agnieszki. Odparł, że
jest to moment, w którym mieszkańcy mogą się zjednoczyć i okazać solidarność wobec osoby, która
przez wiele lat z oddaniem pracowała w Ośrodku Pomocy Społecznej w Warnicach. Z góry
podziękował za wszelką życzliwość i okazane wsparcie.

Ad. 15. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brodowski
zamknął posiedzenie XII Sesji Rady Gminy Warnice o godz. 13.12

 

sporządził
Emilia Knap

przewodniczący
Marek Brodowski


